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Søndergades Skole  Skolegades Skole                                               Øster Brønderslev Centralskole 

Søndergade 40                                                                Skolegade 34                                                      Elmevej 100 

9700 Brønderslev 9700 Brønderslev             9700 Brønderslev 

 

Tlf.: 99 45 48 48                                                                  Tlf.: 99 45 48 22           Tlf.: 99 45 48 90 

Referat af: 

Skolebestyrelsesmøde nr. 6:  

Onsdag d. 18.januar 2017 kl 19:00 - 21:00 

På Øster Brønderslev Centralskole 

Afbud: Charlotte Søgaard,  

 

Rundvisning: 

Til interesserede SB-medlemmer, vil der være en kort rundvisning på ØBC fra kl 18.30 – 19.00.  Man 

bedes venligst tilmelde sig hos Carl-Otto, hvis man gerne vil med på rundvisningen. 

 

Dagsorden Referat 

0. Godkendelse 

- Referat fra sidste møde 

- Dagsorden 

Referat og dagsorden godkendt. 

1. Orientering 

- Medarbejdere 

- Elevråd 

- Formanden / Bestyrelse 

- Ledelsen 

Medarbejdere: 

Leasing af computere til hhv. 5. og 6. årgang er på plads. Eleverne 

er i gang med at bruge computerne, dette til stor tilfredshed ved 

såvel elever og forældre som ved lærere. Opmærksomhed på 

netetik og brug af forskellige web-portaler i fokus.  

Der skal fortsat være en lærer-TR på alle undervisningsstederne. 

Elevråd: 

Fælles elevrådsmøder gode. Drøftelser i det fælles elevråd i 

forhold til Skole-hjem-samtaler, lejrskoler og konstruktion til fælles 

overbygning på tværs af de to undervisningssteder, SØ og SK. Ny 

repræsentant fra ØB: Amalie. 

Formand: 

Møde med den lokale afdeling af Danmarks Lærerforening udsat, 

vi var det eneste skoledistrikt der ønskede at mødes med DLF. 



 
  

 

[Vælg en dato]  Side 2 

Spørgsmål om økonomien vedr. koloni i SFO rejst. Spørgsmålet 

tages op på næste SB-møde. 

SB-medlemmer fra ØB har været samlet med 

klasserepæsentanter. 

Ledelse: 

Skolevalg på trapperne, arr. På SØ for 7.-9. fra SØ og SK den 1. 

februar. Borgmester Mikael Klitgaard er ordstyrer.  

 

Regnskabet for 2016 er ved at være afsluttet og distriktet kommer 

totalt ud med en del ikke forbrugte penge; pengene fordels dels til 

hensættelser, dels til investeringer, dels til en buffer på kr.: 250.000. 

Der er pt. ved at dannes et overblik over ønskede investeringer. 

Pia Uth er valg til at være vores repræsentant i Integrationsrådet. 

Ny resursetildelingsmodel på vej. Modellen tager hensyn 

skolebestyrelsernes høringssvar. Resurser til specialklasseelever 

delegeres ud på skolerne efter principper udarbejdet af 

forvaltningen. 

Stor tilfredshed med opstart af pc-brug på 5. og 6. klassetrin. 

I forbindelse med budget 2017 sættes der fokus på flere større 

investeringer, flere computere, skolemøbler og skolegården på SØ. 

Ansættelsesudvalg: Ved evt. ansættelser kontaktes de lokale SB-

medlemmer med henblik på at deltage i ansættelsesudvalg på 

egne skoler. 

 

 

 

2. Arbejdsgrupper: (O) 

 

Status: 

- Lejrskole 

Lillian, Steen, Teddy har haft første møde i arbejdsgruppen. 

PT er det drøftelser, senere udarbejder gruppen et konkret 

forslag som skal behandles i SB. Bilag med forslag sendes ud 

før det skal behandles. 

- Skole-hjemsamtaler, gruppen har ikke haft første møde, 

men lærere og pædagoger er pt. ved at blive hørt, 

synspunkter herfra indgår i udvalgets arbejde. 

- Årshjul 



 
  

 

[Vælg en dato]  Side 3 

Tina, Pernille, Peter og Carl-Otto er i gang med at drøfte 

årshjul, med et overskuelig version til SB og et grundigere til 

planlægning ift SDL + formandskab.  

 

Drøftelser om hvorledes SB har relevant kontakt med 

forældrene på de tre undervisningssteder. Der arbejde pt. 

med en model for dette. 

 

3. Overbygningen (O+D) 

(ref 7/12) 

Løbende orientering. 

Arbejdsgruppe på forvaltningen arbejder pt. med muligheder for 

hvordan det rent praktisk kan komme til at blive realiseret gennem 

formulering af principper for ”en overbygning, 2 matrikler”. 

Medarbejdere skal komme med forslag til forvaltningen senest den 31, 

januar d.å. dernæst behandles det i forvaltninger for sluttelig at 

komme til politisk behandling, med dertil hørende høringsmuligheder. 

Forventes færdiggjort i løbet af foråret 2017. Samarbejde med 

erhvervslivet bør indgå i skoledagen. (Til info: Ledelsen inviterer sig ud 

til virksomheder, organisationer mm. i kommende tid). 

 

4. Varige Spor – 

udrulning (O) 

 

Varige Spor er en strategi som forventes at lave tidlig indsats i 

forhold til elever der er i mistrivsel. Der er gode erfaringer fra 

Dronninglund, som har kørt et to-årigt pilotprojekt. 

Varige spor handler om at trække socialrådgivere og andre 

fagpersoner tæt på skolerne, således at det forebyggende 

arbejde får større fokus og derved modvirker mistrivsel og andre 

vanskeligheder blandt elever og familier.  

Varige Spor er en indsats, som er gældende for hele kommunen pr 

januar 2017.  

5. Kommunikation til 

forældrene (D)  

- Tina V 

Udsat fra sidst. 

 

 

Oplæg:  

Hvordan vi kommunikerer SB-arbejdet ud til forældre og at det 

bliver et fast punkt på hvert møde.  

I "gamle" dage, lavede vi en hurtig opsamling / resume af 

hovedtrækkene, som blev offentliggjort under "nyt fra" på 

forældreintra. Vi kunne måske fortsætte dette, indtil vi har en 

decideret kommunikationsplan? 

 

Der vil forsøgsvis blive skrevet et folkeligt SB-referat som udsendes til 

alle forældre, Pernille skriver – Carl-Otto formidler. 

Desuden drøftelser i forhold til erfaringer med brug af Facebook. 

6. Lukkedage, SFO 

(D + B) 

Godkendelse af lukkedage (aftale mellem sfo-lederne i 

skolevæsnet).  
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Jane Bilag v/Jane. 

Konkret ansøgning (bilag) om lukkedage behandlet og vedtaget 

af SB. Handler om 24/12, 31/12, fredag efter Kr.H, grundlovsdag 

uden anvisning af alternativ pasning + 1 dag med anvisning af 

alternativ pasning. 

 

Desuden en drøftelse om, hvorledes en udmøntning af besparelse 

i ferieperioden kan finde sted. Politisk er der lagt op til en 

rammebesparelse netop i ferieperioder, f. eks. Kan man overveje 

at lukke helt i uge 29 og 30. 

Flere muligheder drøftet, forskellige modeller om samarbejde 

mellem skoler og børnehaver i ferieperioder undersøges. 

Problematikken genovervejes. 

7. Evt. Orientering for lukket dør. 

  

Oversigt over udvalg: 

IKKE BESLUTTET. 

 

                          

                                                                    Interesserede: 

Formandsskabet (besluttet)                    Peter, Tina, Pernille 

Trafiksikkerhedsudvalg?   Michael, Carsten 

Ansættelsesudvalg?   Jørn, Pia, Lillian 

Principudvalg?                        Charlotte, Stig 

Kommunikationsudvalg:   Pia, Pernille 

 

Geografisk bestemt eller 1 - belastning? 

Kost og sundhed? 

Stående / ad hoc (lokalt) 

Geografiske udvalg?  

Trivselsudvalg? 

Hørings/politikudvalg? 
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Udvalg kunne mødes ½ time før SB-møder – gælder også 

Elevrådsrep. Vedtaget d 14/9/16 

Møder: 

(Besluttet 14/9/16) 

1) 26/10 - SK   

2) 07/12 – Hedelund 

3) 18/01 - ØB  

4) 15/03 - SØ  

5) 26/04 – SK  

6) 07/06 – ØB 

 

 

AD 1) Forskudt valg til Skolebestyrelsen i Distrikt Syd: 

Fra: Lars Brøndum Leed  

Sendt: 29. november 2016 14:31 

Til: Carl-Otto Borup 

Cc: Carsten Otte 

Emne: Svar på ansøgning om forskudte valg i skolebestyrelsen i Skoledistrikt Brønderslev Syd 

Kære Carl-Otto. 

Tak for ansøgningen om at afholde forskudte skolebestyrelsesvalg i Brønderslev Syd Skoledistrikt. 

Jf. styrelsesvedtægten §6 kan der afholdes forskudte valg til skolebestyrelsen 2 år efter de ordinære 

valg. Dette sker efter ansøgning til skolechefen og skal være afsluttet senest 31. maj det år, valget 

afholdes.  

Det meddeles hermed, at I kan afholde forskudte skolebestyrelsesvalg i distriktet, således at der er 

ordinært valg i 2018, forskudt valg i 2020, ordinært valg i 2022 osv. 

På vegne af skolechefen 

Lars Brøndum Leed 

Pædagogisk Administrativ Konsulent 

 

Fra: Carl-Otto Borup  

Sendt: 8. november 2016 08:55 

Til: Lars Brøndum Leed 

Cc: Carsten Otte; Carl-Otto Borup 

Emne: SB i D-Syd: Ansøgning om forskudt SB-valg. 

Hej Carsten, 

Jeg skal på skolebestyrelsens vegne og med baggrund i skolebestyrelsesmødet d. 26/10 2016, hvor 

forretningsordenen blev godkendt, ansøge om at der kan afholdes forskudt valg i Skoledistrikt Syd, 

således at der er ordinært valg i 2018, forskudt valg i 2020, ordinært valg i 2022… og så fremdeles. 

Med venlig hilsen 

Carl-Otto Borup 

Skoledistriktsleder 

Distrikt Syd, Brønderslev 
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Underskrift: 

 

 

____________________________________________________________________________ 

Peter Stecher, Formand   Pernille Bak Dahl, Næstformand 

 

 

____________________________________________________________________________ 

Carsten Møhlenberg, forælder Michael Hyldgaard, forælder 

 

 

 ____________________________________________________________________________ 

Chalotte Søgaard, forælder   Lillian Kranker, forælder 

 

     

____________________________________________________________________________    

Stig Stavnskær Pedersen, forælder Anton Kokholm, elev 

 

    

 ___________________________________________________________________________ 

Tina Vedel Østerby, forælder   Rasmus Hovalt, elev 

 

     

____________________________________________________________________________ 

Pia Uth, forælder  David Stavnskær Pedersen, elev 

 

     

 ____________________________________________________________________________ 

Jørn Højbak Rasmussen, forælder Palle Bendsen Mortensen, medarbejderrep. 

 

 

___________________________________________________________________________ 

Teddy Bøgsted Sørensen, medarbejderrep. Jan Philip Philipsen, medarbejderrep. 

 

 

 


